
 

 

Centerredaktionen 

GrønnegadeCentret 

Hillerød den 11.03.2024 

 Redaktionsmøde 
Torsdag den 21. marts 2024, kl. 14.00-16.00 i Mimose. 

Deltagere: Jytte D., BirgitW., Joan H., Erik H., Anette H., Anette D., Anne E., Lene C., Anne N., Tonny 

Hulvej ( ny i bestyrelsen , kommunikationsudvalget). 

 

ad. pkt.1 Godkendelse af referat.  

 Ja.   Ang. blad se rød tekst i pkt.5 

  

ad. pkt.2 Nyt fra centerbestyrelsen  

Efter generalforsamlingen blev uden problemer hurtigt dannet en ny bestyrelse. I forbindelse 

med dannelsen og forskellige udvalgsposter skal der ske ændringer i Hovedprincipperne og 

vedtægter, så de skal revideres, dette gøres i samarbejde med udvalg for Omsorg og Livsdrift 

(kommunen). 

  

 

Ad. pkt.3  Nyt fra redaktør 

PC’er i redaktionen har problemer fra Microsoft, der skal ses nærmere på dette. Mail, menu, 

kode hver gang, arbejder langsomt, flere ting. Kommunen er blevet bedt om hjælp. 

Anette D. har givet udtryk for at hun ønsker hjælp i redaktionen – derfor nyt medlem Tonny H. 

som sidder i kommunikations udvalget er med. 

Emnet GC bladet sammenlagt i Dec/ Januar er fortsat på banen er endnu engang taget op – så 

vi skal snakke om det på næste møde. 

 

Ad. pkt. 4 Nyt fra hjemmeside 

 Rammer for om strukturændringer / udvikling af GC’s hjemmeside – et projekt. 

 Det har været et stort arbejde , planen er nu afsluttet. Hans Henriksen har stået for 

tilretningen af hjemmesiden med hjælp fra Carl -Åge Bastian og Jytte Duus. 

Der er nye opgaver på vej. Uddybes hen ad vejen. 

Der er i forbindelse med nye tiltag på hjemmesiden sket mange nye tiltag og ændringer i 

programmet. 

Deadline til hjemmesiden: 

Indlæg / artikler til hjemmesiden er meget dårligt fordelt hen over måneden – det hænger 

sammen med bladets deadline, selvom der er skrevet at alle indlæg er velkommen hele tiden. 

Det giver problemer vedr. Nyhedsbrevet, så vi prøver at flytte deadlines datoen hen midt i 

måneden og ser om vi kan forbedre det. 

Hjemmesiden bagud med indlæg til Nyhedsbrevet – da de ikke kommer løbende hen over 

måneden. 

For få medarbejdere, ønsker flere til hjemmesiden, vil arbejde på sagen. 

 

Ad. pkt.5 Nyt fra funktionsgrupperne. 

 

 Snak om indlæg / artikler på hjemmeside og blad , ang. tekst formulering. 

- Hjemmesiden direkte ind ingen korrekturlæsning 

- Bladet gennemarbejdes / korrekturlæsning 

- Der skal være plads til forskellighed og det er ok. 

- Vi fik en god snak 

 

Nøgle til kopirummet så den ikke skal hentes på Anettes kontor – der bliver en til 

hjemmesiden til Jytte Duus. 

 

Forsidebilled bliver taget i huset og der skrives lidt tekst i bladet 



 Mappe til billeder ny lægges i Dropboks.  Laves af Anne Ejgo 

 

Kasser ang. betalingsmetoder, til fælles brug i bladet så det bliver ens og ikke mange 

forskellige måder. 

 

Udlevering af blad fremover, der er ønske fra nogle medlemmer i centret om at få bladet 

inden den 1. i måneden, hvis det er trykt. Oppe til diskussion – der er brugt mange kræfter på 

at lave faste rammer. Alle i gruppen var enige om at der ikke skal ændres på 

udleveringsdatoen.   Bliver trykt den sidste dag i måneden. 

 

ad. pkt. 6 Trykning / Printer 

 Kører godt 

 Papir skift til 80 

 

ad.pkt.7 Eventuelt 

 snakke blad produktion i Juni ( til augustblad) Ferie. Lave en plan. 

 Datoer: Deadline : tirsdag den 18. juni 

 Samle blad : Tirsdag den 25. juni 

 Skrive blad:  Onsdag den 26. juni 

 Rette blad: Fredag den 28. juni 

 Erik trykker blad i juli. 

 

 

 Næste møde i redaktionen Torsdag den 19. september kl. 10.00 – 12.00 i Clematis 

 Forplejning Lene C. 

 

L.C. 

Centerredaktionen  
  

 


